
KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

Osnovna škola  Vladimr Nazor  Budinščina 

KLASA: 003-06/18-01/03 

URBROJ: 2211/02-380-3-18-2 

Budinščina, 3.5.2018. 
 

Z A P I S N I K  

s 15.sjednice Školskog odbora održane  

3.5.2018. godine u 13:00 sati u 

prostorijama MŠ  Budinščina  

 

 

NAZOČNI:  Vesna Svrtan, Jadranka Plantak, Renata Kreber-Mikšaj,  

                      Ivana Novosel, Marijana Hruškar, tajnica-Dijana Margetić, voditelj  

                      računovodstva-Ivan Zrilić  i  ravnateljica – Marija Zozoli. 

NENAZOČNI: Maja Pepelko, Željko Zozoli 

PREDSJEDAVAJUĆI: Jadranka Plantak 

ZAPISNIČAR: Dijana  Margetić-tajnica škole 

                 

Predsjedavajuća je pozdravila prisutne i predložila dopunjeni dnevni red s točkama 3 i  4 :  

 

D N E V N I   R E D: 

1. Prihvaćanje zapisnika s 14.sjednice Školskog odbora. 

2. Davanje suglasnosti za primanje u radni odnos prema objavljenom natječaju za 

učitelja matematike. 

3. Donošenje Rebalansa Financijskog plana za 2018.godinu.  

4. Donošenje izmjena Godišnjeg plana i programa rada škole 

5. Različito.  

 

  Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 

  
Točka 1. 

 

ZAKLJUČAK:  

Zapisnik s 14. sjednice prihvaća  se  jednoglasno.  

 

Točka 2. 

 

ZAKLJUČAK: 

 

Daje se suglasnost za primanje u radni odnos Josipe Kocman  iz Budinščine  na radno 

mjesto učiteljice matematike s pola radnog vremena  i na određeno.  

 

Točka 3.  

  

ZAKLJUČAK:  

Jednoglasno se donosi Rebalans financijskog plana za 2018.godinu za decentralizirana 

sredstva koja iznose 793.408,00 kn za materijalno financijske rashode  i  5.110.554,00 kn  za 

dodatna ulaganja za izgradnju sportske dvorane pri PŠ  Hrašćina. 

 



Točka 4. 

ZAKLJUČAK: 

 

 Jednoglasno se donosi odluka da 30.5.2018.godine bude nastavni dan.  

 

Točka 5.  

   

ZAKLJUČAK:  

Podržava se zahtjev za uvođenje nove linije učeničkog prijevoza do naselja Topličica.     

Nakon toga ravnateljica se zahvalila članici Školskog odbora Vesni Svrtan koja je zaslužna da 

smo dobili sredstva od Županije za promjenu stolarije u spavaoni dječjeg vrtića. Nadalje 

informirala je članove odbora da smo zatražili sredstva Županije za uređenje stepeništa i ulaza 

u PŠ  Hrašćina. Uspješno je završen i naš natječaj za digitalnu fotografiju »Razglednica moga 

mjesta- škljocni za sjećanje« 

 

Sve informacije ravnateljice primljene su na znanje.  

 

 Sjednica je završena u 14:10 sati.  

 

 

 

 

         ZAPISNIČAR                                                                      PREDSJEDNICA                   

                                                                                                  ŠKOLSKOG   ODBORA  

 

        Dijana  Margetić                                                                   Jadranka Plantak 


